
 
VPRAŠANJA IN POBUDE Z 2. REDNE SEJE OSOR (28. 1. 2019) 
 
 
VPRAŠANJA: 
 
Drago Bolčina:  
-  glede na možno izbiro medijske hiše za pokrivanje sej občinskega sveta sprašuje županjo, 
   ali bo izbrana medijska hiša pokrivala tudi prireditve, ki jih organizirajo društva, politične 
   stranke, itd. in so širšega družbenega pomena. Lokalna BKTV je namreč te prireditve 
   pokrivala.  

Odgovor pripravila: županja 
Izbrana medijska hiša bo pokrivala vse dogodke v občini Ruše.  
 

 
 
 
POBUDE: 
 
Barbara Jert 
- daje pobudo za neformalna srečanja članov OSOR in županje.  

Odgovor pripravila: županja 
Neformalna srečanja članov OSOR in županje se  bodo izvajala.  
 

 
 
Irena Kukovec Stajan: 
-  zaradi nepreglednosti ovinka naj se namesti (prometno) ogledalo na začetku Vinske poti in 
   zaradi varnosti naj sej uredijo zaščitne ograje ob Vinski poti  

Odgovor pripravil: RO 
Kar se tiče namestitve ogledala na začetku Vinske poti in zaščitne ograje na določenih 
mestih bo urejeno do konec marca.  
 

 
Katja Markač Hrovatin 
-  daje pobudo v zvezi z ureditvijo javno razsvetljava na Tovarniški cesti, kajti na odseku od 
   glavnega vhoda v poslovno cono TDR do Imeris  (odcep Jugova ulica) je samo ena ulična 
   svetilka. 

Odgovor pripravil: RO 
Predlagana trasa je dolžine 500 metrov in za njeno osvetlitev  bi bilo potrebno postaviti cca 
20 svetilk. Strošek postavitve (temelji, drogovi, svetilke, vodnik, valjanec, montažni material, 
gradbena dela, instalacijska dela) se ocenjuje na 15.000 €.  
V predlogu proračuna za leto 2019 je za javno razsvetljavo predlagano: 
- 30.000 € za izgradnjo javne razsvetljave na vzhodnem delu Vinske poti, 
- 25.000 € za investicijsko vzdrževanje javne razsvetljave (posodobitve), 
- 10.000 € za redno vzdrževanje javne razsvetljave (žarnice, drobni material). 
Iz postavke za investicijsko vzdrževanje javne razsvetljave  je predvidena sukcesivna (v treh 
letih ob nespremenjenih sredstvih) posodobitev oziroma zamenjava starih svetilk, ki ne 
izpolnjujejo zahteve iz Uredbe o mejnih vrednostih svetlobnega onesnaževanja okolja z 
varčnejšimi LED svetilkami. Po zahtevi iz uredbe moramo namreč znižati porabo električne 
energije za potrebe javne razsvetljave za 30%, pod 44,5 kWh/prebivalca. 
Za uresničitev predloga, ureditev javne razsvetljave ob Tovarniški cesti, bi bilo torej potrebno 
zagotoviti dodatna sredstva v proračunu 2019. 

 



Martin Lesjak 
-  kar se tiče smeti okoli Mercatorja daje pobudo, da se večkrat pobirajo oz. kante naj se bolj  
   pogosto praznijo (pekarna odlaga smeti v javne zabojnike).  
 

Odgovor pripravila: RO in mag. Saša Ajd 
Na Snago smo posredovali predlog za dodatni zabojnik za papir. Prav tako smo zadolžili 
izvajalca javne službe, da preveri, ali ima bližnja pekarna ustrezno urejeno ravnanje s 
komunalnimi odpadki. Zavedati pa se moramo, da imamo že sedaj 10 krat presežen 
zakonski normativ za ureditev zbiralnic (= 1 zbiralnica na 500 prebivalcev). To je standard, ki 
ga na koncu plačujemo uporabniki. 
 

 
Bojana Muršič. 
- daje pobudo za postavitev odsevnih stebričkov ob Jugovi cesti. Ob preselitvi Geberita je 
  namreč  promet bistveno večji. 
 

Odgovor pripravil: RO 
Odsevne stebričke smo postavili. 
 

 
 
Ladislav Pepelnik 
-  daje pobudo za ureditev dovoza in pluženja ob Bezenskem potoku (uvoz pri kmetiji Marin).  
   Prosi da se izvede ogled in ugotovi ustrezna rešitev. 
 

Odgovor pripravil: RO 
Do sedaj nam ni nihče izpostavil, da bi na cesti ob Bezenskem potoku obstajale težave v 
zvezi z dovozom in  izvajanjem zimske službe. Tudi gospa Marin ne zaznava težav. Res je, 
da je Občina Ruše zemljiškoknjižni lastnik parcele v celotni širini cestnega sveta (od 
parcelnih ograj do vključno struge potoka), vendar je čiščenje snega, tako kot povsod drugje,  
omejeno na asfaltno vozišče. Na zelenici, nasproti uvoza h kmetiji Marin, čiščenje snega 
nismo izvajali. 
 

 
 
Drago Bolčina: 
-  daje pobudo za ureditev stojnih mest, kjer so postavljene komunalne posode (steklo, papir) 
   po občini. Posode predstavljajo potencialno nevarnost za občane, saj ne stojijo ravno (npr. 
   v Trpinovi ulici). 
 

Odgovor pripravil: RO 
Snaga je v Občini Ruše opremila z betonskimi podstavki 96 lokacij in sicer tam, kjer se 
nahajajo 1100 litrske posode, s katerimi je manipulacija brez podstavkov težka in ob 
istočasnem pogoju, da je lastnik zemljišča Občina Ruše ali da ima zemljišče status javnega 
dobra. Stojnih mest, neopremljenih z betonskimi podstavki, je v Občini Ruše še 43. 
Neopremljene lokacije so tiste, kjer se nahajajo 240 litrske posode in  kjer Občina Ruše ni 
100% lastnik zemljišča ali zemljišče nima statusa javnega dobra. Takšen primer je tudi v  
Trpinovi ulici.  
Zemljiškoknjižnih lastnikov  parcel (zemljišč, po katerih poteka Trpinova ulica) je namreč 
deset (ena izmed njih je Občina Ruše), posode so 240- litrske. Snagi  lahko predlagamo, da 
opremi s podstavki tudi  lokacije z 240 litrskimi posodami. 
 


